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 Keskustellaan mahdollisista muista asioista.

Andra möjliga ärenden diskuteras.

TORNIONLAAKSON MUSEON JOHTOKUNTA
TORNEDALENS MUSEUMS STYRELSE:

 Johtoryhmäläiset kysyivät, mitä pandemiasta on opittu sellaista, jo ta
voidaan hyödyntää jatkossakin uuden normaalin aikana.

 Museojohtaja vastasi, että digitaalisuuden hyödyntäminen mu seon
toiminnassa tulee jatkumaan. Esimerkkinä museojohtaja ker toi
Tornion juhlavuoden luentosarjasta, jota striimataan verk koon ja
jonka ensimmäisellä luennolla on ollut jo 1200 katsojaa. Di gi taa li sia
tapahtumia kehitetään jatkossakin eteenpäin, kuten myös Instagram-
ja Youtube-tuotteita.

 Museopedagogi Elina Ahola esittäytyi.

 Lopuksi nostettiin esille museossa tehtävä tärkeä alue vas tuu mu seo-
työ, johon kuului mm. viranomaislausuntojen antaminen. Viime
vuonna rakennustutkija ja arkeologi antoivat 268 lau sun toa.

 Seuraava kokous järjestetään kesäkuussa ja  tilinpäätös tulee sil loin
käsiteltäväksi. Nyt jatketaan työtä Tornion juhlavuoden mer keis sä,
vaikka tilaisuuksia joudutaan perumaan. Tiukemmat ra joit teet tulevat
voimaan maanataina 8.3, joten valitettavasti Haa pa ran nan kanssa
tehtävä yhteistyö on nyt haasteellista.

 Tornion pääjuhla on siirretty marraskuulle.

Styrelseladamöter frågade vad sånt har man lärt sig av pandemien
som kan utnyttjas i framtiden under sen nya normalen. Museichef
svarade att utnyttjanden av digitala kanaler i museet verksamhet är
det som kommer att fortsätta. Museichef berättade ett exempel om
Torneås jubileum föreläsningsserie som streamas på nätet och som
redan har haft 1200 tittare i sin första föreläsning. Digitala



evenemang utvecklas i framtiden, ävensom produkter för Instagram
och Youtube.

 Museipedagog Elina Ahola presenterade sig själv.

 I slutet lyftades fram det viktiga regionalt museiarbete som innehåller
mm. att skriva yttranden för myndigheter. Under sista året gav
byggforskare och arkeologen 268 yttranden.

 Nästa mötet organiseras i juni och tidpunkten kommer att avtalas
närmare. Bokslutet hanteras då. Nu fortsätter man arbete för att fira
Torneå, fast evenemang måste upphävas - de stränga
begränsningarna träder i kraft måndagen den 8.3 vilket gör att
samarbete med Haparanda stad tyvärr blir svårt.

 Torneå stads huvud evenemang har flyttats till november.


